
SCHRIFTELIJKE VRAAG
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datum: 13 maart 2018

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Jeugdbewegingen  -  Demografie leden

Vlaanderen wordt traditioneel gekenmerkt door een sterk en levendig jeugdwerk. De 
ledenaantallen blijven dan ook al jaren stijgen. In 2015 waren er al meer dan 200.000 
kinderen aangesloten bij de bestaande jeugdbewegingen. Dit betekent natuurlijk ook dat 
de druk op de werking van de jeugdbewegingen toeneemt. Om alles in goede banen te 
leiden, moet er voldoende leiding, lokalen en capaciteit voorhanden zijn. 

Op 15 september 2017 diende ik hierover reeds schriftelijke vraag nr. 378 in. Graag 
vraag ik nu naar een nieuwe stand van zaken met de cijfergegevens voor 2016-2017. 

1. Heeft de minister cijfers ter beschikking van het aantal leden per gesubsidieerde 
landelijk georganiseerde jeugdvereniging in 2016-2017?

2. Welke conclusies trekt de minister uit de evolutie van het aantal leden wat betreft 
capaciteit en beschikbare lokalen? Stelt de minister een nood aan bijkomende 
lokalen vast? Zo ja, hoe wil de minister dit aanpakken? 

3. Heeft de minister cijfers ter beschikking van de evolutie van het aantal 
leidinggevenden per gesubsidieerde landelijk georganiseerde jeugdvereniging in 
2016-2017?

4. Heeft de minister cijfers ter beschikking over kampen die mogelijk niet zijn kunnen 
doorgaan wegens te weinig aantal deelnemers of het niet kunnen vinden van een 
locatie?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 176 van 13 maart 2018
van MIRANDA VAN EETVELDE

1. Voor wat het aantal leden en leidinggevenden betreft kreeg ik volgende cijfers van de 
jeugdbewegingen voor 2016-2017. 

Leden Leiding
Chirojeugd 
Vlaanderen

89766 16377

FOS 9374 1077
Jeugdbond Natuur 
en Milieu

3101 423

Jeugd Rode Kruis Spreken niet over leden en leiding - zij hanteren andere, niet 
vergelijkbare begrippen

I.J.D. Geen gegevens ontvangen geen gegevens ontvangen
KSA 28420 7249
KLJ 20334 3210
Scouts Gidsen 
Vlaanderen

81629 11170

VNJ 807 geen gegevens ontvangen

2. Een rondvraag naar aanleiding van uw vraag levert een divers aantal antwoorden op. 
Zo heeft niet elke vereniging voor haar activiteiten behoefte aan vaste lokalen en zijn 
er ook verenigingen die geen probleem ervaren. De meest gehoorde klacht is dat 
verenigingen te kampen hebben met verouderde of te krappe lokalen. De antwoorden 
die ik kreeg zijn echter onvoldoende om algemene conclusies te kunnen trekken. Hoe 
dan ook behoort het tot de autonomie van de lokale overheden om met deze 
problematiek om te gaan. 

3. Zie overzicht in tabel bij vraag 1.

4. Op basis van de gegevens die me werden bezorgd werden er geen kampen afgelast 
o.w.v. te weinig deelnemers.  

In het kader van het traject dat momenteel loopt rond de herziening van het decreet 
van 6 juli 2012 houdende subsidiëring van hostels, jeugdverblijfcentra, 
ondersteuningsstructuren en de vzw ADJ, bekijk ik samen met de jeugdverblijven en 
de jeugdsector of hierrond momenteel problemen zijn en hoe we dit mogelijks tekort 
in de toekomst zouden kunnen ondervangen. 


